



10200 No. 5 Road
Richmond, BC V7A 4E5
Phone (604) 275-1893
office.rcmbc@gmail.com
www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號: 846 1728 6280, 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh (中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (Adults) 1:15pm 1st Sun
Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

粵語主日崇拜

2025 年 4 月 13 日上午 11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 24:9-10〉	主席
讚美詩	〈擁戴我主為王〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者

【恭聆主道】

讀經	〈可 11:1-3, 7-11〉	主席
證道	〈主榮耀進耶城〉	夏永康傳道
詩歌	〈是為了我罪〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	復活節暨浸禮聯合崇拜
主席	張建文	楊揚
講員	夏永康傳道	夏永康傳道
司琴	郭區以祺	
領詩	敬拜小組	
司事	劉笑華, 呂明華	陳愛娣, 尹向陽
	譚歐陽婉君	譚歐陽婉君
影音	Scarlet Cheng, 陳家樂	黃國強, 吳漢華

国語主日崇拜

2025 年 4 月 13 日上午 9:30

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【口唱心和讚美上帝】

序樂		安靜默禱
宣召	〈賽 12:5〉	主席
同心感恩		主席
會眾讚美		會眾
禱告/主禱文		刘春妍传道

【虚心受教敬拜上帝】

读经	〈可 11:1-3, 7-11〉	主席
信息宣讲	〈主榮耀進耶城〉	夏永康傳道
回应诗歌	〈賜福与你〉	會眾

【关怀互爱见证上帝】

奉獻禱告		主席
祝福		刘春妍传道
三一頌		會眾
安靜默禱		會眾
家事分享		刘春妍传道

【崇拜后】主日学, 短禱会

	本主日	下主日
主席	牛丽华	
讲员	夏永康傳道	
领诗	何彤	復活節暨浸禮
招待	王爱琴	聯合崇拜
儿童	刘悦, 许荣	
灯光影音	张绍亮	

4 月 18 日, 无国語團契, 詩班練歌。

EM Sunday Worship

April 13, 2025 at 9:30 AM

Church Theme “MAKE EVERY EFFORT
2025 IN CHRIST” 2 Peter 1:3-11

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Public Testimony

1 Peter 2:11-12

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week April 20

Easter and Baptism Joint Worship

Speaker: Pastor Albert Ha

Sermon Notes & Questions

tinyurl.com/rcmbc-em-sermonnotes



Connect with Us

tinyurl.com/rcmbc-em-connect

Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

- Let us reflect and prepare our hearts for Good Friday and Easter and watch "*The Passion of the Christ*" on Maundy Thursday at 7:30 PM. In case you haven't seen it yet, please note: this is a very graphic depiction (NOT a kid-friendly movie)!
- MBCCA Joint Good Friday Service** held this Friday at Frasersview MB Church from 10:00am-11:30am (see poster in our sanctuary).
- An Easter and Baptism **Joint Worship** will be held next Sunday at 10am. After Joint worship, please join us for lunch to celebrate. Lunch fee: free for age 5 or below, \$5 for age 4-11, \$15 for 12+. Today is the deadline to register. Please do so with Cathy or Pastor Theresa.
- A **Department Head Meeting** will be held May 4th @ 1:00pm. The presence and participation of all department heads, fellowship leaders and deacons are essential. Please make arrangements to attend.
- cM:** By God's grace, our church will be running **AIA Sport Fundamentals Camp** (August 11-15) & **VBS** (August 18-22). We pray that this can be a wonderful opportunity to reach and serve the community. Please keep this in your prayers and pray for potential families to come. Please reserve the weeks to enroll your kids and to join as volunteers too. More details to follow.
- Our church is seeking three **summer interns** for a two-month period (July/August). They will have the opportunity to utilize their gifts and positively impact children while learning to improve their interpersonal, communication and administrative skills. For more information and an application form, please contact Ivy Pang or Pastor Michael.

教會事工

- 本星期四晚上 7:30 在本堂播放英語電影「*The Passion of Christ* 耶穌受難記」歡迎大家出席觀賞. 請注意: 這部電影是不適合兒童觀看。
- 門諾弟兄華聯會的耶穌受難聯合崇拜**將於本星期五早上 10-11:30 在列治文 Frasersview MB Church 舉行. (請參閱大堂海報)。
- 下主日是復活節暨浸禮聯合主日崇拜**, 時間是早上 10 時正. 當日沒有粵語成人主日學, 會後午餐同慶. 餐費: 12 歲及以上 \$15, 11 歲及以下 \$5, 5 歲及以下免費. 今天是報名截止日期. 請向 Cathy 或 Theresa 傳道報名。
- 執事部長會**將於 5 月 4 日(星期日)下午 1 時舉行, 敬請各部門負責人, 團契領袖和執事務必出席。
- 兒童事工:** 教會將於今年暑假期間舉辦 **AIA 運動日營** (8 月 11-15 日) 和 **暑期聖經班** (8 月 18-22 日). 更多的內容細節將隨後公佈。
- 教會現正招聘三名 **暑期實習生**, 為期兩個月. 實習生將有機會發揮自己的恩賜並正面影響兒童, 學習提高待人接物, 溝通和行政管理等技能. 欲知詳情和索取申請表請聯絡 Ivy Pang 或 Pastor Michael.
- 今個星期五沒有 **AWANA**, 崇拜後請各位幫忙將禮堂外面的 **摺枱** 及 **雜誌架** 搬回禮堂和儲物室。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 73 人	cSS 兒童主日學 28 人
EM 英語 59 人	AWANA (4/4) 40 人
MM 國語 34 人 (+ ZOOM 6 人)	
McP 主日兒童節目 13 人	